
Een plan om in midden in een dorpskern asielzoekers te plaatsen is:

“DE KAT OP HET SPEK BINDEN”

Dit speekwoord wordt uitgelegd als: 

Iemand zo sterk in de verleiding brengen dat hij/zij deze verleiding
niet kan weerstaan met ongewenst gedrag tot gevolg.

In de raadsvergadering van 30 maart jl. meldde de wethouder  
(quote) 
“U moet ervan uitgaan dat deze mensen helemaal niets hebben”. En: 
“Asielzoekers komen aan zonder enige bezittingen” (einde quote)

Dit is schrijnend en voor ons allen moeilijk te bevatten hoe dit moet 
voelen.

Maar wat ook moeilijk te bevatten is, is de keuze van de gemeente 
om 30 AMV-ers te plaatsen in een dorpskern waar werkelijk niets 
voor deze doelgroep te doen is qua vertier, tijdverdrijf etc.
(voor de duidelijkheid: we hebben het over Alleenstaande 
Minderjarige Vreemdelingen van 15 to 17,5 jaar die zonder ouders of 
ouderlijk gezag van buiten de EU naar Nederland zijn gekomen)
Alle buurtbewoners, kinderen inclusief, gaan nietsvermoedend over 
straat met goederen en artikelen waar de gepláátste jeugd alleen nog
maar van kan dromen.
Onze angst is dat jaloezie, in combinatie met mentale littekens, 
cultuurverschillen en verveling, zomaar kan leiden tot ongewenst 
gedrag in onze samenleving. We hoeven ons blikveld maar te 
verplaatsen naar Amsterdam om te zien waar kleine groepjes van 13 
tot 18 jarigen op straat toe in staat zijn. Met strafbladen en allerlei 
nare bijkomstigheden voor de betrokkenen tot gevolg. Niet wenselijk 
voor de buurt en al helemaal niet voor de betrokkene.



Ben ik een doemdenker? 
De website van het COA meldt weinig geruststellende statistieken 
over AMV-ers:
Ik lees over hoge percentages met psychische gezondheidsproblemen
en problematisch middelengebruik. Grote verschillen met onze 
normen en waarden…

Zou u uw tienerdochter nog met een gerust hart door onze buurt 
laten fietsen? 
Of zou een zoon nog ongestoord door onze straten kunnen 
wandelen? Zoenend, met zijn vriend?

De beoogde locatie heeft een monumentale status.
Voor elke verandering aan dit monument zal dan ook een vergunning
van de welstandscommissie nodig zijn. 
De pastorie geschikt maken voor opvang zal dusdanige bouwkundige 
activiteiten met zich meebrengen, dat dit sowieso zal leiden tot 
blijvende aantasting van het monument aan de binnenzijde. 
Om nog maar te zwijgen over schade en aantastingen die 30 jongeren
in zo’n locatie kunnen aanrichten.   

En waarom zovéél haast en zo wéinig transparantie in dit proces: 

Pas op 31 juli van dit jaar verloopt het huurcontract van de huidige 
bewoners. Inderdaad: die mensen moeten op stel en sprong op zoek 
naar andere woonruimte omdat het bisdom de pastorie voor de 
opvang wil gaan gebruiken.
En áls de spreidingswet al wordt goedgekeurd in de Senaat, wordt 
deze pas in januari 2024 van kracht, dus waarom al die pressie om 
het voor 21 april rond te hebben?

Een plaatsnaam heb ik niet genoemd, de hele gang van zaken is 
ondoordacht en onzorgvuldig. Wie de schoen past trekke hem aan.


